
 BAUSKAS NOVADA PAŠVALDĪBAS 

UZŅĒMĒJDARBĪBAS KONSULTATĪVĀ  

PADOME 

 

        SĒDES PROTOKOLS 
Bauskā  

  

2018.gada 3.janvārī                                 Nr.1 

 

SĒDE SASAUKTA 2018.gada 3.janvārī plkst. 17.00  

SĒDE ATKLĀTA 2018.gada 3.janvārī plkst. 17.00 

 

SĒDI VADA padomes priekšsēdētājs Aivars SVARENIEKS 

SĒDĒ PIEDALĀS 7 PADOMES LOCEKĻI: 

Aivars SVARENIEKS  

Ilze TIJONE  

Dainis BENSONS  

Dace GRIĶE  

Indulis PĒTERSONS  

Arnolds JĀTNIEKS  

Anita VISMANE  

SĒDĒ NEPIEDALĀS:   

Raimonda RIBIKAUSKA  

Karīna ANDREIKA   

SĒDĒ PIEDALĀS: 

Raitis ĀBELNIEKS - Bauskas novada domes priekšsēdētājs 

Uldis MANIKS - Bauskas biznesa inkubatora vecākais projektu vadītājs 

SĒDI PROTOKOLĒ Kancelejas lietvede Līga STRAZDIŅA. 

Sēde ierakstīta audioformātā. 

SĒDES DARBA KĀRTĪBA: 

1. Par Bauskas novada pašvaldības 2018.gada budžeta prioritātēm. 

2. Par Latvijas Tirdzniecības un rūpniecības kameras sadarbības priekšlikumiem. 

3. Par Uzņēmējdarbības konsultatīvās padomes darba plānošanu 2018.gadā. 

4. Problēmjautājumi saistībā ar atbalsta mehānismu pieejamību pašvaldībām 

uzņēmējdarbības sekmēšanai.  

 

A.Svarenieks iepazīstina ar sēdes darba kārtību. Saka, ka uzņēmējdarbības aktivitātes notiek 

Rundāles, Iecavas un Vecumnieku novados. Ierosina sadarboties un veidot kopīgus pasākumus 

ar kaimiņu novadiem, kam būtu lielāks spēks dažādu jautājumu risināšanai. 

 



1. Par Bauskas novada pašvaldības 2018.gada budžeta prioritātēm. 

 

R.Ābelnieks  informē, ka 2018.gada Bauskas novada budžeta prioritāte būs viena - Eiropas 

Savienības fondu līdzfinansējums. Atzīst, ka budžets būs saspringts, palielināsies izmaksas 

saistībā ar minimālās algas paaugstinājumu, izglītojamo brīvpusdienām, pašvaldības policijas 

izveidošanu un jaunuzceltā Bauskas peldbaseina uzturēšanas izmaksām. Tiks piesaistīts 

finansējums Industriālā parka Lidlauka ielā attīstībai, Brīvības bulvārim, Gailīšu pagasta ceļam 

uz atpūtas kompleksu “Miķelis” kur ir jaunas darba vietas , Rotkalnu ceļam, Bauskas Valsts 

ģimnāzijai un Bauskas 2 vidusskolai, kā arī pagastu grants ceļiem un videonovērošanas 

sakārtošanai     

 

 

2. Par Latvijas Tirdzniecības un rūpniecības kameras sadarbības priekšlikumiem. 

 

I.Tijone iepazīstina par sadarbības iespējām. 

 

 

3. Par Uzņēmējdarbības konsultatīvās padomes darba plānošanu 2018.gadā. 

 

I.Pētersons ierosina noorganizēt plašāku tikšanos uzņēmējiem ar Valsts ieņēmuma dienesta 

pārstāvjiem, kas varētu sniegt skaidrojumu par izmaiņām nodokļu sistēmā.  

A.Vismane ierosina apmeklēt Kandavas Lauksaimniecības tehnikuma Saulaines teritoriālo 

struktūrvienību. Uz tikšanos A.Svarenieks iesaka uzaicināt arī pārstāvi no Rundāles novada.  

A.Jātnieks izsaka priekšlikumu tikties ar Latvijas Valsts radio un televīzijas centra 

pārstāvjiem saistībā ar IT. Vēlas noskaidrot, kāda būtu iespēja pieslēgties optiskajam kabelim. 

 

4.Problēmjautājumi saistībā ar atbalsta mehānismu pieejamību pašvaldībām 

uzņēmējdarbības sekmēšanai.  

 

I.Tijone informē, ka ir cerība par Industriālo teritoriju. Ir iecere izveidot automašīnu 

stāvvietu. Arī no vjetnamiešiem ir interese. K.Andreika piedāvāja apmeklēt moduļu ēku ražotni, 

būtu labi, ja viņi nāktu un investētu Bauskā. Interesējusies arī Bioetanola ražotne no Somijas.  

 

 

 

Sēdi beidz 2018.gada 3. janvārī plkst. 18.45. 

Nākošā sēde 2018.gada 7.februārī plkst.17.00 

 

 

SĒDES VADĪTĀJS       A.SVARENIEKS 

 

SĒDES PROTOKOLĒTĀJA       L.STRAZDIŅA 


